

大连化物所因公出访事前公示表

出访人团组成员基本信息：			
姓名	部门		职务
韩洪宪	洁净能源国家实验室太阳能部		研究员/组长
出访国家或地区	瑞典	顺访国家或地区	无
出访任务	受邀参加在瑞典乌普萨拉召开的1st International Solar Fuels Conference (ISF-1)会议，并访问孙立成教授实验室。		
出国预算	旅费：10000元， 境外费用：8000元		
经费来源	<input checked="" type="checkbox"/> 课题组 <u>18000元</u> <input type="checkbox"/> 研究所 _____ <input type="checkbox"/> 国外资助单位 _____ <input type="checkbox"/> 其他资助单位 _____		
开始日期	2015年04月26日	结束日期	2015年05月02日
往返路线	大连—北京—瑞典乌普萨拉—北京—大连		
主要日程安排： 2015年04月26日，从大连启程，经北京到达瑞典乌普萨拉 2015年04月26-5月1日，出席会议，作报告，访问孙立成教授实验室。 2015年05月2日，返回大连。			
邀请单位介绍： 瑞典乌普萨拉大学建立于1477年，是瑞典及全北欧最早的大学，是位列世界百强的国际知名大学之一，多名诺贝尔奖获得者在这里工作过。该大学很早就开展了自然光合作用和人工光合作用的研究，并获得了很大的研究进展，在国际学术界有一定的影响。本次ISF-1会议的主席Stenbjörn Styring教授长期从事人工光合作用的研究，并曾多次来大大连进行访问交流，参加过我们在大连组织的“太阳燃料太阳能电池国际会议”。			

下附：邀请信



UPPSALA
UNIVERSITET



ISF-1

Uppsala 2015-03-11

Invitation to attend the 1st International Solar Fuels Conference (ISF – 1), April 26th to May 1st, 2015.

Hongxian Han, Dalian Institute of Chemical Physics is invited to attend the 1st International Solar Fuels Conference (ISF-1)

The 1st International Solar Fuels Conference (ISF-1) will take place April 26th to May 1st 2015 in Uppsala, Sweden.

Hongxian Han will give a presentation called *Exploration of novel strategies for the development of semiconductor –based photocatalytic systems for efficient water splitting* at the conference.

The delegate is responsible for payment of all costs related to the 1st International Solar Fuels Conference (ISF-1), such as registration fees, meals, travel expenses and accommodation costs.

We have received payment for the registration fee including conference meals, SEK 7599, from Hongxian Han.

For conference programme and detailed information, please visit the 1st International Solar Fuels Conference website: <http://www.solarfuel.se/meetings/>

On behalf of the organising committee

.....
Stenbjörn Styring

through

Academic Conferences
P.O. Box 7059
SE-750 07 UPPSALA
Sweden
Tel: + 46 18 67 15 10
Fax: + 46 18 67 35 30
E-mail: solarfuels2015@akademikonferens.uu.se